
Zakaj tako?
V Dolu smo s precejš-

njim trudom in ne majhni-
mi sredstvi uredili tekaško
progo za treninge in tekme
na vrhu hriba. Zato smo bi-
li zelo veseli. ko smo zve-
deli, da je mesto Ljubljana
lani nabavilo nov, sodoben
teptalni stroj za urejanje
dvosteznih tekašnih prog.
Vendar pa je ta stroj zelo
težko dobiti. Letos smo ga
izsilili samo enkrat, preb
tekmo za Pokal Dola, in še
to ponoči in zaradi dobre
volje strojnika. Čeprav smo
imeli sneg doma, so se
naši tekmovalci vozili na
treninge drugam, kar ni
poceni. Z domačimi sanka-
mi namreč v hrib ne mo-
remo.

Neuradno smo kasneje
izvedeli, da stroj sploh ne
bi smel priti v Dol, ker je
delal tudi progo za tekmo,
stroj pa je namenjen samo
rekreaciji. Zakaj taka ra-
zmejitev mi fii jasno. V
Savlje, kjer je zibelka kole-
sarstva, je stroj lahko pri-
šel večkrat, v Dol, kjer ima
smučarski tek 50-letno tra-
dicijo, pa samo enkrat. Se-
veda je teptalec delal v
Savljah progo za vse Ljub-
Ijančane, vendar tak odnos
do Dola je le čuden.

J.J.


